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Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
 
 
Kommunalt anställda ordningsvakter/väktare 
 
Under de senaste åren har otryggheten ökat i Håbo, polisnärvaron har inte räckt till att vare 
sig ingripa, förhindra eller klara upp alla brott.  
 
Med vetskapen att det kommer att ta många år innan riksdagen åtgärdat de brister i 
polistäthet som finns så måste kommunen under en övergångsperiod säkra vår trygghet. 
 
Bålstapartiet motionerade i samma fråga juni 2018, dock valde en majoritet i 
Kommunfullmäktige att avslå vår motion. 
 
Men då vi ser att fler och fler partier i riksdagen nu kommit till samma slutsats som 
Bålstapartiet drog 2018 så föreslår vi detta ännu en gång 
 
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunen anställer egna ordningsvakter/väktare som skall finnas till hands när medborgare 
efterfrågar, och säkra vissa offentliga platser när polisnärvaron är låg. 
 
-att detta sker i nära samarbete med polismyndigheten 
 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
 
 
 
Owe Fröjd  Sjunne Green Peter Björkman 

 


